

Referat af fællesmøde mandag d. 4. december 2017 hos Siri

Til stede: Torben, Henning, Dorte, Siri, Brian, Jesper og Johnny

Forud for mødet var der rundvisning i butikken, her var også Niels, Arne, Cathrine samt Lau(?) til stede.

1)

Ordstyrer: Torben

Referent: Siri

2) Ø-Butikken

Mødet fulgte nogenlunde den faste struktur, men vi tog først punktet om der er enighed om at gå videre med lejemålet. Her var enigheden bred, men Brian var imod og er fortsat ikke tryk ved beslutningen. Usikkerhedspunkterne dækker manglende orden i containeren, økonomien i det samt vores kræfter i den fortsat lille gruppe. Disse punkter tages alvorligt.

Henning anførte, at vores opsigelsesvarsel bør være så kort som muligt, helst blot en måned.

Vi har fået nøgler, men tager først lejemålet i brug, når kontrakten er udformet og underskrevet af begge parter. Johnny går videre med at fremskaffe kontrakten.

Der skrives kontrakt med Det lille Orøværksted. (Bestyrelsens opgave).

3) Nyt fra bestyrelsen og arbejdsgrupperne:

Henning har hul igennem til banken, men stadig ikke til kontooplysningerne, som kræver ny underskrift af kasserer og forperson, hvilket skete ved mødet. Det er hans opgave at gå videre med det.

Næste trin er mobilepay – Henning undersøgte pris, 75 øre pr transaktion kan accepteres.

Financieringsgruppen har skaffet 20.000 kr. til etablering af flytbart værkstedsinventar. Forslag om at søge LAG-midlerne om en varmeovn, men fristen er for kort, og ordningen for stram til at vi kan købe noget brugt, så vi venter og finder bedre egnede projekter at søge inden næste frist i foråret.

Værkstedsgruppen, Torben og Brian, vil mødes og lave et forslag til indretning af værkstedet. Siri vil gerne deltage for at vise nogle forslag. Samlet forslag fremlægges før indkøb (med budget).

Vi vil efterlyse lokalt brugt værktøj og maskiner, Siri går videre med det.

4) Reglement for genbrugscontaineren

Vi gik direkte videre med aftenens lange punkt, gennemgang og diskussion af oplæg til regler for vagter i genbrugscontaineren, som Brian har udformet i samarbejde med containergruppen. Brian indfører ændringerne, så vi kan vedtage reglementet næste gang.

5) Nye arbejdsgrupper

Butiksgruppe: Johnny, Siri, Dorte (som dog ikke kan deltage i januar og februar)

6) Kalenderen

Forslag om jule-pop-up-arrangement blev droppet.

Forslag om at donere gaver til juletræsfest blev vedtaget. Indpakning førstkommende lørdag i åbningstiden (9/12).

Næste fællesmøde: mandag d. 8. januar hos Torben, Snavevej i Næsby.

Ingen fredagsbar i december.

Andet:

Siri ønsker at vi enes om overordnede dogmer. Forslag sendes ud inden næste fællesmøde.

Der er behov for at afklare krav til brandsikring. (Siri har ansvaret for punktet, siden vi glemte at aftale andet.)

Dorte vil gerne undersøge erfaringer og regler for deleordninger og deleværksteder andre steder fra. Jesper forlod mødet, idet han ikke har interesse for projektet, så længe det udelukkende handler om genbrug. Hans interesse ligger i et kulturhus i Mejeriet. Fortsat medlem.